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1) Bestyrelsen diskuterede egnede datoer for to ekstraordinære GF om vedtægtsændring 
af tekst om panthavere, gårdsanering  og husdyr 

2) På baggrund af en forespørgsel om forældrekøb, diskuterede bestyrelsen fordele og 
ulemper ved salgsløsningen. Efter et oplysende indlæg fra suppleant Martin Randrup 
besluttede MR og Mads Lolle at gå videre med at fremsætte et forslag, der giver 
generalforsamlingen mulighed for at tage stilling til modellen. 

3) Bestyrelsen har konstateret en ulovlig installation i et badeværelse tilrettelagde en 
nærmere undersøgelse

4) De verserende klagesager beboer/beboer samt beboer/forening blev gennemgået og 
håndteret i det omfang, foreningen v/ bestyrelsen er involveret.

5) Kira og Maj har genoptaget dialogen med Laybourn ifm. projekt stigeledninger i de 
manglende strenge.

6) Rør check op - Diemer tager fat i de lejligheder, der har tilkendegivet, at der er 
problemer

7)  Projekt salg af andel - Bestyrelsen drøftede fordele og ulemper ved egetsalg, da 
markedet for de små boliger i foreningen pt ligger mere stille end vanligt. Mads Lolle tager 
fat i administrator og optrapper salgsindsatsen i tråd med den rådgivning, KH kommer med. 

8) Bestyrelsens konstellation - Louise Bondo er trådt ud pga. nyt job i udlandet, Charlotte 
Czepluch er trådt ind på hendes plads. Kira Lisgardt overtager Louises funktion som 
fremlejeansvarlig. Martin Ravnstrup er således førstesuppleant og Niels Jørgen Diemer 
andensuppleant.


